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Underlagen kom när de skulle och gav mig tillräckligt med tid för att sätta mig in i frågorna

Underlagen till mötet var tydliga, lättlästa och gav tillräcklig information

Styrelsen använde vårt forum för konstruktiva diskussioner, vilket underlättade mötet

Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Underlag och förberedelser" - förklara gärna 
ditt omdöme!

- Väldigt bra underlag och i princip allt kom så fort det rimligtvis hade kunnat. Vi har dock fortfarande problem 
med forumet. Om man missar ett par dagar när det är som mest aktivitet så är det väldigt svårt att nysta ut 
vad som har hänt.
- Tack alla för bra underlag!
- Några personer drar tyngre lass än andra i Forum, skulle funka bättre om fler deltog!



Föredragningarna av underlagen var tydliga och bra

Underlagen och föredragningarna gav styrelsen relevant och tillräcklig information för att fatta bra 
och välinformerade beslut

Vi gick till beslut efter relevanta och lagom långa diskussioner

Mötet var bra upplagt avseende fördelning av tid och innehåll



Alla styrelsens ledamöter bidrog till diskussionen och hjälpte oss att komma i mål

Våra mötesordförande var lyhörda och formulerade tydliga beslutsförslag

Jag blev respekterad och de andra i styrelsen lyssnade på mig (även om jag inte nödvändigtvis 
övertygade dem)

Våra diskussioner och beslut höll sig på en strategisk nivå och handlade om rätt saker



Jag är nöjd med min egen insats under mötet

Styrelsemötet var inspirerande, spännande och gav mig ny energi

Reflektioner och kommentarer angående svaren om "Under mötet" - förklara gärna ditt omdöme!

- Mötet var bera och mycket givande diskussioner kring begreppet Aktivism samt tydlig info om den 
ekonomiska framtiden och planerna fram till 2016
- Mycket bra jobbat av våra ordföranden! Även om det funkade ganska bra den här gången ska kanske inte 
en punkt som aktivismdiskussionen ligga bland dom sista på söndag.
- Bra och kul möte. Klar förbättring avseende förra året angående budget- och verksamhetsmötet. 

Kommentarer om praktiska arrangemang: möteslokal, mat, social samvaro etc.

- Trevligt med samarrangemang eftersom jag fick tillfälle att prata med både distriktsombud och ungdomar 
samt "eftersnack" på lördagkvällen
- Kan vi få underlagen skickade till oss som samlad pdf-fil före mötet, sparar mycket tid och energi i stället för 
att ha 20 fönster öppna på datorn. Och gärna samma pdf-fil upptryckt i stället för lösa underlag. 
- Trevligt möte! 
- För liten lokal, det var trångt. Trådlöst internet var besvärligt att logga in på. Annars mycket trevligt.

Kommentarer om ditt boende och din resa

- Bra boende och bra med närhet till konferenslokalen


